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Protokół Nr II/X/03 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 29 sierpnia 2003 r. 

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego - pan Kazimierz Bistroń na 
podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości zgodnie  
z załącznikiem nr 2.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi do zaproponowanego 
porządku obrad. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – pan Wacław Seweryn 
zaproponował wprowadzenie projektu uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego  
w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Wejherowskiego i Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego (druk nr 127/03) w punkcie 24 porządku obrad. W związku  
z brakiem innych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w którym  
28 obecnych członków rady przyjęło jednogłośnie niżej wymieniony porządek obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

-otwarcie sesji, 
-stwierdzenie prawomocności obrad, 
-przedstawienie porządku obrad, 
-przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu powiatu za I półrocze 2003r. 

Ocena Komisji Rewizyjnej dotycząca wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2003r. 
5. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 
6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu na 2003 rok– druk  

nr 125/03. 
7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali 

użytkowych, na rzecz dotychczasowych dzierżawców, wykorzystywanych na cele 
prowadzenia usług medycznych, w obiektach przychodni zdrowia położonych  
w Wejherowie, Rumi i Redzie ” – druk nr 120/03. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na 
dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Budowa sali sportowej wraz z zapleczem przy Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Rumi" ze środków Ministerstwa Edukacji Narodowej  
i Sportu oraz zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków  
w formie weksla „in blanco” – druk nr 118/03. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Wejherowie – druk nr 116/03. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Powiatem Augustowskim 
porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki zawodu w systemie kursowym – 
druk nr 119/03. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej  
Nr 12 Przyszpitalnej w Wejherowie – druk nr 121/03.  
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12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Zespołu Placówek 
Oświatowo – Wychowawczych w Wejherowie – druk nr 122/03. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia do utworzenia przez 
Powiat Wejherowski lokalnej organizacji turystycznej - Stowarzyszenia Turystycznego 
„ZIEMIA WEJHEROWSKA” – druk nr 123/03. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wskazania kandydatów Rady Powiatu 
Wejherowskiego do Rady Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej  
w Wejherowie druk nr 126/03. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany porozumienia z dnia 
12.05.2003r. zawartego pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Gminą Linia dotyczącego 
wspólnej realizacji zadania „budowa drogi Niepoczołowice – Kamienica Królewska” – druk 
nr 124/03. 

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty Wejherowskiego 
oraz Gminy Choczewo w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Choczewo – druk nr 108/03. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Powiatu Wejherowskiego 
oraz Gminy Wejherowo w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu zadań publicznych należących do powiatu do prowadzenia przez 
organy Gminy Wejherowo – druk nr 109/03. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty Wejherowskiego 
oraz Rady Gminy Szemud w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Szemud – druk nr 110/03. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty Wejherowskiego 
oraz Gminy Miasta Redy w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Reda – druk nr 111/03.  

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty Wejherowskiego 
oraz Rady Gminy Linia w sprawie powierzenia niektórych zadań 
 i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Linia– druk nr 112/03. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty Wejherowskiego 
oraz Rady Gminy Luzino w sprawie powierzenia niektórych zadań 
 i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Luzino– druk nr 113/03. 

22. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty Wejherowskiego 
oraz Rady Gminy Łęczyce w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Łęczyce– druk nr 114/03. 

23. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty Wejherowskiego 
oraz Rady Miejskiej Rumi w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Rumia – druk nr 115/03. 

24. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 
Starosty Wejherowskiego i Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego – druk nr 127/03. 

25. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  z przeprowadzonej kontroli w Zarządzie Drogowym  
dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego. 
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26. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
27. Interpelacje i zapytania radnych. 
28. Wnioski i oświadczenia radnych.  
29. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu z IX Sesji 
Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia 27 czerwca 2003r. 
Niniejszy protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 
 W dalszej części Przewodniczący Rady poinformował, że reprezentował Radę 
Powiatu i brał udział w przyjęciu delegacji z Powiatu Helmstedt. Obecny był przy 
podpisywaniu porozumienia o współpracy Powiatu Wejherowskiego z Powiatem 
Helmstedt. Poza tym uczestniczył w uroczystości z okazji 30-lecia działalności 
Kaszubskiego Zespołu Regionalnego „Koleczkowianie”. W jego zastępstwie 
Wiceprzewodniczący Rady Marek Klas uczestniczył w uroczystości zorganizowanej  
z okazji Święta Policji. Po czym  Przewodniczący brał udział w uroczystości z okazji 
wyróżnienia Mł. Ogniomistrza Józefa Pokrywki pracownika Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie i uroczystości z okazji Święta Wojska 
Polskiego. Wiceprzewodniczący uczestniczył w festynie p.n.„Święto Kaszubskiego 
Chleba” zorganizowanym przez Cech Rzemiosł w Wejherowie. Przewodniczący brał 
również udział w Powiatowo-Gminnych Dożynkach w  Gniewinie i w Parafialno-
Wiejskich Dożynkach w Kochanowie. Również w zastępstwie starosty uczestniczył 
w IX Chojnickiej Nocy Poetów. 
Ponadto Przewodniczący poinformował, że uczestniczył w rozmowach z Marszałkiem 
panem Janem Kozłowskimna na temat Rady programowej Muzeum. Po czym poprosił 
Wiceprzewodniczącego Marka Klasa o odczytanie pisma radnego Grzegorza Gaszty 
dotyczącego jego wizyty na Ukrainie (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami (załącznik nr 4) przedstawił Starosta 
Wejherowski - pan Józef Reszke. Po czym poinformował dodatkowo, że: 
- w Starostwie przedstawiciel NIK dokonał kontroli dotyczącej restrukturyzacji służby 

zdrowia w latach 1999-2003. Inspektor skontrolował wszystkie dokumenty dotyczące 
likwidacji ZOZ. Zwrócił uwagę, że środki, o które występowaliśmy i otrzymaliśmy 
były niewystarczające – nie było pokrycia na 13-tki pracowników. Starosta 
przypomniał obecnym, że na ten cel Rada zaciągnęła pożyczkę. NIK nie przedstawił 
jeszcze wniosków pokontrolnych.  

- tablice powiatu wejherowskiego i puckiego (nazwy kaszubskie) zostały zniszczone.  
W związku z powyższym zobowiązał dyrektora Zarządu Drogowego pana Janusza 
Nowaka do złożenia doniesienia o popełnionym przestępstwie.  

- podziękował Pomorskiemu Przedsiębiorstwu Komunikacji w Wejherowie za oddanie 
dwóch największych pomieszczeń po Urzędzie Statystycznym dla Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego. W związku z wejściem w życie nowych 
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przepisów prawnych zakres działania Inspektora znacznie się powiększył, co za tym 
idzie zwiększone zostanie zatrudnienie. Poinformował, że wystosowane zostało 
pismo o zwiększenie etatów.  

- Minister Edukacji Narodowej i Sportu udzielił pozwolenia „Edukacja Region” spółce 
z o.o na otwarcie Kaszubsko –Pomorskiej Wyższej Szkole w Wejherowie. 

- Marszałek Województwa Pomorskiego  zakwalifikował dwa projekty przygotowane 
przez Powiatowy Urząd Pracy. W związku z tym otrzymamy 123.608,-zł. 

- podziękował wójtowi Gminy Gniewino za przygotowanie dożynek powiatowych. 
Podziękował organizatorom i sponsorom za umożliwienie zorganizowania okazałej 
imprezy. 

- przypomniał o uroczystości z okazji wyróżnienia Mł. Ogniomistrza Józefa Pokrywki  
pracownika Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie. 

- w dniu 8 lipca br. powołał Radę ds. Niepełnosprawnych w składzie: Fryderyk Kaszel 
radny powiatu wejherowskiego, Wacław Potrykus – Przewodniczący PZERiI, Maria 
Ziółkowska - radna Rady Miasta Wejherowa, Krystyna Kohyt – przewodnicząca 
Polskiego Związku Niewidomych, Renata Narloch - przedstawicielka Konfederacji 
Pracodawców. Zgodnie z przepisami obowiązek powołania Rady upłynął po 30 
dniach po ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym. Termin upłynął, żadna gmina nie 
zgłosiła kandydatów. 

- odbyły się dwa przetargi nieruchomości przy ul. Fenikowskiego i Sobieskiego. Nikt 
nie stanął do przetargów. Po czym nastąpiło zaproszenie do rokowań. 1 osoba zgłosiła 
chęć zakupu nieruchomości przy ul. Sobieskiego, lecz podała niższą cenę, niż wycena 
rzeczoznawcy. Zarząd odpowiedział, że nie może podjąć decyzji o sprzedaży  
po niższej cenie.  

- strona internetowa Starostwa Powiatowego otrzymała 5 gwiazdek i pochwałę za jej 
wykonanie. 

- odbyły się spotkania w spawie Rady Muzeum. Zostały wystosowane pisma w sprawie 
wyłaniania kandydatur. Do dnia dzisiejszego zgłoszono 2 kandydatury. 

 
Ad.4. 

Skarbnik Powiatu pani Janina Szalska przedstawiła informację Zarządu Powiatu  
o wykonaniu budżetu powiatu za I półrocze 2003r. (załącznik nr 5). 

Po czym w dyskusji głos zabrali: 
- radny Witold Reclaf zapytał, w związku z brakiem subwencji dla OSW Nr 2, czy coś 

wiadomo w sprawie przekazania ośrodka do Województwa. Starosta odpowiedział,  
że zgodnie z najnowszymi przepisami Marszałek musi przejąć Ośrodek do 1 stycznia 
2005 roku. Minister Potulski zachęcał, by zatrzymać Ośrodek w Wejherowie, być 
może, że będzie większe dofinansowanie. Jeżeli mamy przekazać to powinniśmy się 
szybko zdecydować i wnieść o przyjęcie w przyszłym roku, tak by w roku szkolnym 
94/95 podlegał już województwu.. Marszałek musiałby ująć koszty ośrodka  
w przyszłorocznym budżecie. Radny Witold Reclaf zapytał w jakim akcie prawnym 
wydano powyższe zmiany. Wicestarosta odpowiedziała, że w rozporządzeniu Ministra 
Edukacji. Narodowej i Sportu. 
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- Radny Grzegorz Gaszta stwierdził, że istnieje duże ryzyko nie wykonania budżetu  
w związku z nie sprzedaniem zaplanowanych nieruchomości. 

- radny Wacław Seweryn przedstawił ocenę Komisji Rewizyjnej wykonania budżetu 
powiatu za I półrocze 2003r. (załącznik nr 6). 

- radny Witold Reclaf stwierdził, że istnieje zagrożenie wykonania budżetu. Dodał,  
że dodatkowym czynnikiem jest niewykonanie podatku dochodowego od osób 
fizycznych. 

- Starosta pan Józef Reszke stwierdził, że najprawdopodobniej trzeba będzie 
nieruchomość przy ul. Fenikowskiego podzielić na mniejsze działki. Wystąpimy do 
Urzędu Miasta o dokonanie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. W 
sprawie dotacji dla OSW Nr 2 występowaliśmy do Ministra Edukacji Narodowej  
i Sportu z wnioskiem o dofinansowanie, będziemy występować z następnymi. Jeżeli 
nie otrzymamy to jest plan awaryjny – wykorzystanie rezerwy. Ponadto można składki 
ZUS i podatek dochodowy pracowników zapłacić w miesiącu styczniu następnego 
roku – będzie to zgodnie z prawem a jednocześnie może uratować sytuację. 
Ostateczną decyzją Rady byłoby wzięcie kredytu. 

- radny Grzegorz Gaszta wyraził nadzieję, że w przyszłym roku budżet będzie 
sporządzony w oparciu o pewne dochody, nie na podstawie założeń hipotetycznych. 

- Starosta odpowiedział, że w tym roku nie było założeń hipotetycznych. Niektóre 
dochody planujemy zgodnie z danymi przekazanymi nam przez ministerstwo. 

 
Ad.5.  

Informacja na temat stanu dróg powiatowych przedstawił Dyrektor Zarządu 
Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego pan Janusz Nowak (załącznik nr 7). 
Następnie przedstawił plan remontów i modernizacji dróg powiatowych zamiejskich na 
lata 2003-2006 (załącznik nr 8), schemat istniejącej sieci dróg w powiecie wejherowskim 
oraz zdjęcia dróg powiatowych. 

Po czym głos zabrali: 
- radny Marek Labuda, który zapytał czy jest przewidywany remont drogi Zbychowo -

Nowy Dwór Wejherowski. Dyrektor odpowiedział, że plan remontów i modernizacji 
został przedstawiony. Remont tej drogi (1,5 km) jest zaplanowany na rok 2005. 

- radny Tadeusz Ptach zapytał, jak wygląda przekazywanie środków na drogi  
w miastach. Poprosił o zestawienie dróg miejskich. Zauważył, że droga wojewódzka 
Gdynia- Bieszkowice - Wejherowo znajduje się w okropnym stanie. W związku  
z powyższym poddał pod rozważenie włączenia do powiatowego planu remontów 
dróg – dróg wojewódzkich. Dyrektor odpowiedział, że środki na utrzymanie dróg  
w miastach są przekazywane zgodnie z porozumieniem. Drogi wojewódzkie należą do 
kompetencji województwa. Środki jakie posiada powiat nie są wystarczające na 
remonty dróg powiatowych, w związku z tym zajęcie się drogami wojewódzkimi jest 
nierealne. 

- radny Wiesław Sikora zapytał, czy droga Szemud-Kielno-Karczemki będzie 
modernizowana. Czy będzie przeprowadzona jakaś inwestycja na trasie Kamień-
Koleczkowo. Następnie poprosił o interwencję u Marszałka w sprawie fatalnego stanu 
drogi wojewódzkiej Sopieszyno-Szemud. Zapytał również, czy na drodze Kamień-
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Koleczkowo będzie się robiło coś w najbliższych latach. Dyrektor odpowiedział,  
że zgodnie z planem remontów i modernizacji droga Szemud-Karczemki (droga 
bitumiczna 2 km.) będzie wykonana. Starosta poinformował że drogi przez las nie 
będzie. Konserwator nie wyraża zgody ze względu na obszar Trójmiejskiego Parku 
Krajobrazowego. Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska radny Kazimierz Grubba dodał, że niektóre decyzje są podejmowane  
w sposób nieprzemyślany np. wybudowano w Łęczycach oczyszczalnię śmieci, do 
której dojazd znajduje się na obszarze parku, nie ma więc pozwolenia na przejazdy 
dużych samochodów. 

- radny Witold Reclaf zapytał dyrektora Zarządu, jak on ocenia stan dróg Małego 
Trójmiasta Kaszubskiego na odcinku Rumia- Wejherowo, które drogi kwalifikują się 
do natychmiastowego remontu. Chodzi tu o ul. Dąbrowskiego, na której remont składa 
wnioski tylko Miasto Rumia. Dyrektor Zarządu odpowiedział, że zgodnie  
z porozumieniem miasto otrzymuje środki na ulice powiatowe. Są dodatkowe środki 
zewnętrzne. Powiat dawał w zeszłej kadencji uzyskane dodatkowe środki, jednak były 
one wykorzystane głównie na ul. Kosynierów. Starosta dodał, że nie tylko Rumia 
składa wnioski na pozyskanie środków na remonty ulic, lecz również inne gminy. 

- radny Grzegorz Gaszta (103) zapytał, czy wiadomo jest jaką część kosztów 
utrzymania dróg powiatowych w miastach stanowią środki powiatu a jakie środki 
miasta, po uwzględnieniu wpływów z reklam. Ponadto zapytał jak zarząd realizuje 
zadania dotyczące oczyszczania pasa zieleni dróg powiatowych. Dyrektor Zarządu 
Drogowego odpowiedział, że sprawa reklam należy do kompetencji burmistrzów i my 
nie prowadzimy takich statystyk. 

- radny Mirosław Odyniecki (110)zapytał, dlaczego gminy miejskie otrzymują więcej 
środków na utrzymanie dróg powiatowych. Starosta odpowiedział, że jest na drogach 
miejskich większe obciążenie ruchu. 

- radny Fryderyk Kaszel zapytał, jaką pozycję zajmuje nasz powiat u pana Marszałka, 
jeżeli drogi wojewódzkie są w dużo gorszym stanie niż w innych powiatach. Dyrektor 
Zarządu odpowiedział, że monitujemy do Marszałka w sprawie tych dróg. 

- radny Krzysztof Krzemiński wyjaśnił obecnym, że problem polega na tym, że chęci są 
większe niż środki i nie należy się tą sprawą tak emocjonować. 

Po czym radny Mirosław Odyniecki (115) wniósł o zamknięcie dyskusji. Powyższe 
poparł radny Wiesław Szczygieł, który przypomniał obecnym, że tematem tego punktu 
jest informacja, nie debata drogowa. 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i ogłosił przerwę. 
 
 
 
 
Ad.6. 

Po przerwie Przewodniczący oddał głos Skarbnik powiatu pani Janinie Szalskiej, 
która przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany 
budżetu na 2003 rok z autopoprawką (zał.nr 5).  
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(118) Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń poinformował, że merytoryczne 
komisje zaopiniowały powyższy projekt pozytywnie. 
(122) Radny Grzegorz Gaszta zapytał, który projekt zatwierdziły komisje ponieważ  
w uzasadnieniu uchwały nie ma informacji na temat planu wieloletniego. Skarbnik 
odpowiedziała, że autopoprawka była omawiana na komisjach. Starosta wyjaśnił,  
że autopoprawka jest wynikiem wniosków Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska dotyczących utworzenia planu inwestycyjnego w oświacie i drogach. Zarząd 
Powiatu powyższe wnioski uwzględnił. (124,28) Ponadto Starosta przypomniał radnemu, 
że na spotkaniu klubu radnych rozmawiali na ten temat. Również uwagi radnego 
Grzegorza Gaszty zostały ujęte w załączniku przedstawiającym wieloletni plan 
inwestycyjny. Mamy szkielet planu, do którego zawsze można nanosić drobne poprawki. 
(126) Radny Witold Reclaf poinformował, że po Komisji Budżetu i Finansów nie było 
konkretnych kwot na inwestycje budowy basenu i sal gimnastycznych,  
w uszczegółowieniu na poszczególne lata realizacji inwestycji (2003-2006). Zapytał o to 
pana Marka Panka, który odpowiedział, że w budżecie przyszłego roku taki zapis zostanie 
dokonany. Teraz radni otrzymali zapisy konkretnych kwot, skąd wynikają te kwoty. 
Ponadto zadał pytanie, czy wpłynęła już dotacja na ul. Chopina w Wejherowie. 
Starosta odpowiedział, że mamy otrzymać dofinansowanie z zewnątrz na budowę sali 
gimnastycznej w Redzie i inne inwestycje. Skarbnik powiatu wyliczyła 30% wielkości 
inwestycji i te kwoty zostały wpisane do załącznika nr 5. Warunkiem składania wniosków 
o dofinansowanie inwestycji jest  zapisane ich w budżecie powiatu. Etatowy członek 
Zarządu pan Marek Panek wyjaśnił obecnym, że plan wieloletni (autopoprawka) zawiera 
mniej dróg niż w projekcie planu inwestycjnego. Wyłączone zostały drogi, gdzie będzie 
wykonywany remont bieżący, te zadania nie muszą być przyjmowane uchwałą Rady.  
Do planu wieloletniego włączono tylko zadania wieloletnie. Mamy otrzymać środki na  
ul. Chopina  w kwocie 500.000,-zł. 250.000,-zł otrzymaliśmy jako pierwszą ratę. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie,  
w którym 28 obecnych członków rady głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej 
uchwały.  
 
Ad.7. 

Kolejny projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przeznaczenia 
do sprzedaży lokali użytkowych, na rzecz dotychczasowych dzierżawców, 
wykorzystywanych na cele prowadzenia usług medycznych, w obiektach przychodni 
zdrowia położonych w Wejherowie, Rumi i Redzie  – druk nr 120/03. przedstawił 
etatowy członek zarządu pan Marek Panek. Wyjaśnił jednocześnie, że zapisy powyższego 
projektu są efektem negocjacji z zainteresowanymi podmiotami. 

Przewodniczący Rady poinformował, że merytoryczne komisje zaopiniowały 
projekt uchwały pozytywnie. 

Radny Wiesław Sikora stwierdził, że trudno jest powiedzieć o tym, że odczucie 
społeczne prywatyzacji służby zdrowia jest pozytywne. Klub Radnych SLD był 
przeciwny podjęciu uchwały  w sprawie wydzierżawiania nieruchomości służby 
zdrowia na 20 lat. Zapytał, czy zapis w budżecie powiatu przewidujący sprzedaż 
nieruchomości w kwocie 430.000,-zł jest realny. Pan Marek Panek odpowiedział, że jest 
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to wariant optymistyczny. Na dzisiaj nie wiemy ilu dzierżawców zechce kupić i na ile rat 
będą kupowali. W momencie złożenia przez nich wniosków o zakup będzie można 
określić konkretną kwotę. Radny Wiesław Sikora zapytał ile podmiotów na pewno chce 
kupić lokale. Pan Marek Panek odpowiedział, że nie ma konkretnych wniosków. 
Podmioty chciały znać warunki kupna, wówczas dopiero mogą się określać. W 
poprzedniej kadencji zainteresowanych było około 20 osób. 

Radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że powinniśmy podejmować uchwały 
pojedynczo, osobno dla każdej sprzedaży. Zapytał, jaką mamy gwarancję, że jeden 
dzierżawca nie wykupi całej przychodni. 

Radny Witold Reclaf zapytał, czy lekarze zapoznali się z projektem uchwały. 
Kiedy ostatnio odbyło się z nimi spotkanie. Co będzie dalej, jak długo będą trwały sprawy 
proceduralne. 

Radny Tadeusz Ptach zasygnalizował, że służba zdrowia działa źle. 
Radny Fryderyk Kaszel zasygnalizował, że podmioty nie są pewne swej pracy  

ze względu na konieczność współpracy (konieczności podpisania kontraktu)  
z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Radny Wiesław Szczygieł stwierdził, że powiat wykonuje pracę zastępczą. Miasta 
nie chciały przejąć budynków przychodni zdrowia. Powiat dokłada do tych budynków.  
Po podjęciu uchwały stworzymy podmiotom możliwość wykupu.  

Etatowy Członek Zarządu pan Marek Panek odpowiedział na powyższe pytania: 
Stwierdził, że trudno będzie sprzedać całą przychodnię, ponieważ sprzedaż 

dotyczy lokalu, nie budynku. Lokal może wykupić tylko dzierżawca. Jeśli nie kupi będzie 
nadal obowiązywać podpisana umowa dzierżawy na 20 lat. Jeżeli uchwała zostanie 
podjęta w dniu dzisiejszym z procedurą sprzedaży powinniśmy zdążyć do końca roku. 
Starosta dodał, że w projekcie budżetu zakładano 1.000.000,-zł ze sprzedaży 
nieruchomości. Obecna Rada uchwaliła dochód 430.000,-zł przy założeniu, że uchwała 
zostanie podjęta wcześniej. Poprzednia Rada rozpoczęła prywatyzację, my musimy 
kontynuować ten kierunek działania. Na pytanie, czy środowisko zna projekt uchwały 
odpowiedział, że już w uzasadnieniu powiedziano, że projekt został wynegocjonowany  
z przedstawicielami służby zdrowia. Na spotkanie zostali zaproszeni wszyscy. Wszyscy 
również zdążyli się zapoznać z projektem uchwały. Niektóre postulaty min. w sprawie  
10 lat spłaty na raty zostały przez zarząd przyjęte. Nie uwzględniono np. postulatu,  
by cena sprzedaży była oprocentowana w wysokości 1/3 redyskonta weksla. Zarząd 
stwierdził, że stopa redyskonta jest tak niska, że nie można się na to zgodzić. Reasumując 
można stwierdzić, że projekt uchwały został skonsultowany z całym środowiskiem służby 
zdrowia. 

Radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że sprzedając część lokali będą kłopoty  
z remontami. Złożył wniosek, by w § 1 zapisać przeznaczenie do sprzedaży konkretnego 
lokalu. 

Radny Marek Labuda w związku  z wypowiedzią radnego Wiesława Szczygła, 
poinformował, że zadaniem własnym gminy nie jest promocja zdrowia. Radny Witold 
Reclaf poparł powyższe. Dodał ponadto, że budżet powiat nie będzie wykonany, bo nie 
będzie zrealizowany dochód w wysokości 430.000,-zł. 
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Radna Ewa Daleka stwierdziła, że przedstawiony projekt uchwały ma związek  
z tegorocznym budżetem. Jeżeli zostanie podjęta proponowana uchwała, to będzie szansa 
na zrealizowanie budżetu. Podejmując uchwałę o dzierżawie na 20 lat, czy sprzedaży 
dajemy stabilizację podmiotom. Gmina Łęczyce przejęła budynek przychodni zdrowia, 
jako zadanie powierzone. Te samorządy, które przejęły te nieruchomości skorzystały 
finansowo. 

Radny Wiesław Szczygieł ustosunkował się negatywnie do propozycji radnego 
Mirosława Odynieckiego, w sprawie podejmowania każdorazowo uchwały do konkretnej 
sprzedaży. Stwierdził, że podejmowanie 50 uchwał przez Radę byłoby bez sensu. Jego 
zdaniem powiat powinien sprzedać lokale w budynkach przychodni, ponieważ zbyt dużo 
do nich dopłacamy. 

Radny Piotr Pelcer poinformował, że merytoryczna komisja zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt. Po czym wniósł o zakończenie dyskusji.  
W głosowaniu nad powyższym wnioskiem brało udział 26 radnych. 20 radnych było  
za przyjęciem wniosku, 4 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. Wniosek został przyjęty. 

Radny Mirosław Odyniecki wycofał wniosek dotyczący każdorazowego 
przygotowywania projektu uchwały do konkretnych sprzedaży lokali. 

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym 26 obecnych 
radnych głosowało w następujący sposób: 19 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 
7 wstrzymało się od głosu.  

Uchwała została przyjęta.  
 
Ad.8. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Budowa sali sportowej wraz  
z zapleczem przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Rumi" ze środków 
Ministerstwa Edukacji Narodowej i Sportu oraz zabezpieczenia prawidłowego 
wydatkowania tych środków w formie weksla „in blanco” – druk nr 118/03 przedstawiła 
skarbnik powiatu pani Janina Szalska. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym  
27 obecnych członków rady przyjęło uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad.9. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie – druk nr 116/03 przedstawił 
sekretarz powiatu pan Jacek Lass. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym  
27 obecnych członków rady przyjęło uchwałę jednogłośnie. 

 
Ad.10. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Powiatem 
Augustowskim porozumienia dotyczącego organizacji teoretycznej nauki zawodu  
w systemie kursowym – druk nr 119/03 przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 
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Radny Marek Labuda zgłosił uwagi do podstawy prawnej projektu – winno być, 
tak jak w porozumieniu: art. 5 ust. 2 i 3, art. 12 pkt 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  
o samorządzie powiatowym (j.t. Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1592 ze zmianami), art. 5  
ust. 5 a i art. 5 a ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (j. t. Dz. 
U. z 1996 r. Nr 67, poz. 329 ze zmianami). Po zarządzonej przez Przewodniczącego Rady 
przerwie powyższe zarząd powiatu przyjął jako autopoprawkę uchwały. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie,  
w którym 27 obecnych członków rady przyjęło uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad.11. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy Szkoły 
Podstawowej Nr 12 Przyszpitalnej w Wejherowie – druk nr 121/03 przedstawiła 
Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.12. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Zespołu 
Placówek Oświatowo – Wychowawczych w Wejherowie – druk nr 122/03 przedstawiła 
Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Radny Mirosław Odyniecki zapytał, czy ta zmiana pociągnie za sobą zmiany 
personalne. Wicestarosta odpowiedziała, że na posiedzeniu zarządu była mowa o tym,  
że obecnemu dyrektorowi można powierzyć nowe stanowisko. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie,  
w którym 27 obecnych członków rady przyjęło uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad.13. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia  
do utworzenia przez Powiat Wejherowski lokalnej organizacji turystycznej - 
Stowarzyszenia Turystycznego „ZIEMIA WEJHEROWSKA” – druk nr 123/03 
przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Radny Witold Reclaf powiedział, że mieszkamy na Kaszubach dlatego jego 
zdaniem należy zawiązać stowarzyszenie międzypowiatowe. Tym bardziej,  
że przyjeżdżający turysta nie pyta o powiat – wie, że jest na Kaszubach. Z tego względu 
nie popiera tworzenia lokalnego stowarzyszenia, tym bardziej, że można mieć obawy, czy 
gminy do niego przystąpią. Radny Mirosław Odyniecki odpowiedział, że nasze lokalne 
stowarzyszenie przystąpi do Pomorskiej Organizacji Turystycznej. Powyższe potwierdził 
Starosta. Wyjaśnił, że powstała Pomorska Organizacja Kaszubska, do której chcemy 
wstąpić. Jeżeli założymy lokalną organizację będziemy płacili niższą składkę 
Dotychczasowe Stowarzyszenie KASZUBY promowało powiat kaszubski. Zakładając 
lokalną organizację będziemy mogli zadbać o lokalne interesy. Wstąpienie zaś  
do Pomorskiej Organizacji pozwoli nam na szersze działanie. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie,  
w którym 27 obecnych członków rady głosowało w następujący sposób: 25 osób 
opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 
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Ad.14. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wskazania kandydatów 
Rady Powiatu Wejherowskiego do Rady Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-
Pomorskiej w Wejherowie druk nr 126/03 przedstawił sekretarz powiatu pan Jacek Lass. 

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń poinformował, że jedno miejsce 
zostało zarezerwowane dla Marszałka z racji współfinansowania muzeum. Po czym 
zaproponował jako kandydatów do Rady Muzeum: Stanisława Janke – pisarza i działacza 
kaszubskiego oraz Starostę Wejherowskiego pana Józefa Reszke. 

Radny Grzegorz Gaszta zaprotestował przeciwko kandydaturze Starosty. 
Stwierdził, że zgodnie z § 12 statutu Muzeum dyrektor muzeum podlega nadzorowi 
zarządu. W związku z tym udział Przewodniczącego Zarządu w Radzie Muzeum jest 
sprzeczne z prawem. Poprosił Starostę o wycofanie zgody na kandydowanie. Radca 
prawny Starostwa pani Alina Mańdziuk stwierdziła, że nie ma tu sprzeczności z prawem. 

Starosta wyraził zgodę na kandydowanie. 
Po czym w głosowaniu 22 osoby opowiedziały się za przyjęciem 

zaproponowanych kandydatur, 2 osoby były przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 
Starosta Wejherowski pan Józef Reszke podziękował za powierzenie mu tak 

zaszczytnej funkcji. Stwierdził, że jego głos w Radzie będzie obiektywny, wskazujący 
jakimi środkami dysponuje Muzeum, co niewątpliwie usprawni i urealni pracę Rady. 
Poinformował ponadto, że prof. Treder odmówił kandydowania do Rady Muzeum przede 
wszystkim dlatego, że w przeszłej kadencji Rada była upolityczniona. Natomiast senator 
Edmund Wittbrodt wyraził zgodę. 
 
Ad.15. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany porozumienia  
z dnia 12.05.2003r. zawartego pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Gminą Linia 
dotyczącego wspólnej realizacji zadania „budowa drogi Niepoczołowice – Kamienica 
Królewska” – druk nr 124/03 przedstawił etatowy członek zarządu pan Marek Panek. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.16. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powierzenia niektórych 
zadań i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez 
organy Gminy Choczewo – druk nr 108/03 przedstawił sekretarz powiatu pan Jacek Lass. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.17. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powierzenia niektórych 
zadań i kompetencji z zakresu zadań publicznych należących do powiatu do prowadzenia 
przez organy Gminy Wejherowo – druk nr 109/03 przedstawił sekretarz powiatu pan 
Jacek Lass. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
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Ad.18. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty 

Wejherowskiego oraz Rady Gminy Szemud w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Szemud  z autopoprawką – druk nr 110/03 przedstawił sekretarz powiatu pan 
Jacek Lass. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.19. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zmianie porozumienia Starosty 
Wejherowskiego oraz Gminy Miasta Redy w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Reda – druk nr 111/03 przedstawił sekretarz powiatu pan Jacek Lass. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.20. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie powierzenia niektórych 
zadań i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez 
organy Gminy Linia– druk nr 112/03 przedstawił sekretarz powiatu pan Jacek Lass. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.21 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty 
Wejherowskiego oraz Rady Gminy Luzino w sprawie powierzenia niektórych zadań 
 i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez 
organy Gminy Luzino– druk nr 113/03 przedstawił sekretarz powiatu pan Jacek Lass. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.22 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty 
Wejherowskiego oraz Rady Gminy Łęczyce w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Łęczyce– druk nr 114/03 przedstawił sekretarz powiatu pan Jacek Lass. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.23. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie porozumienia Starosty 
Wejherowskiego oraz Rady Miejskiej Rumi w sprawie powierzenia niektórych zadań  
i kompetencji z zakresu działania Starosty Wejherowskiego do prowadzenia przez organy 
Gminy Rumia – druk nr 115/03 przedstawił sekretarz powiatu pan Jacek Lass. 

Powyższe przyjęto jednogłośnie. 
 
 
Ad.24. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działanie Starosty Wejherowskiego i Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 
– druk nr 127/03 – przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Wacław 
Seweryn. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym  
27 obecnych członków rady głosowało w następujący sposób: 26 osób opowiedziało się 
za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Uchwała została przyjęta. 
 
Ad.25. 

Sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli w w Zarządzie Drogowym dla Powiatu 
Puckiego i Wejherowskiego przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
pan Wacław Seweryn (załącznik nr 9). 
 
Ad.26. 

W dyskusji nad sprawozdaniem zarządu głos zabrali:  
- Radny Witold Reclaf, który zapytał w związku z ukazanym się artykułem w prasie 

autorstwa pana Mirosława Odynieckiego: 
- czy informacja o możliwości zgłaszania kandydatów do Rady Społecznej ds. Osób 

Niepełnosprawnych została wyłącznie ogłoszona w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Pomorskiego, czy też w ślad za tym były wysłane pisma  
do ewentualnych zainteresowanych; 

- jakimi kategoriami kierował się Starosta dokonując wyboru składu Rady – czy 
były to kategorie polityczne. Zapytał również, patrząc od strony formalnej, jakimi 
uchwałami Rady zostali wskazani na kandydatów pan Fryderyk Kaszel i pani 
Ziółkowska. 

- Radny Fryderyk Kaszel poinformował obecnych o pierwszym posiedzeniu do Rady 
Społecznej ds. Niepełnosprawnych, na które została zaproszona Dyrektor PCPR  
w Wejherowie. 

- Starosta pan Józef Reszke odpowiedział radnemu Witoldowi Reclafowi, że informacja 
o możliwości zgłaszania kandydatów do Rady Społecznej ds. Osób 
Niepełnosprawnych została wyłącznie ogłoszona w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Pomorskiego. Wyjaśnił, że wyszedł z założenia, że każda gmina czyta 
Dziennik Urzędowy. Niestety żadna nie zgłosiła swych kandydatów. Kandydaturę 
pana Fryderyka Kaszla zgłosił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń,  
kandydaturę pani Ziółkowskiej Klub Radnych SAMORZĄDNOŚĆ. Zdaniem Starosty 
wybrane kandydatury są najlepsze. Pan Fryderyk Kaszel radny powiatowy jest 
lekarzem, pani Ziółkowska radna miasta Wejherowa zna prawo finansowe, pracowała 
w środowisku kombatanckim, w PCK. Pan Wacław Potrykus przedstawiciel Polskiego 
Związku Emerytów i Rencistów, pani Krystyna Kohyt przewodnicząca Polskiego 
Związku Niewidomych. Konfederacja Pracodawców, która prowadzi rejestr 
niepełnosprawnych wytypowała kandydaturę pani Renaty Narloch. Podsumowując 
powyższe Starosta stwierdził, że starał się dokonać merytorycznego wyboru do składu 
Rady. 
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- Radny Witold Reclaf stwierdził, że art.44c, pkt 2 ustawy określa tryb powoływania 
członków rady. Tylko rada powiatu, bądź zarząd, czy rada gminy, burmistrz lub 
prezydent może wskazać kandydatów. W związku z powyższym dwukrotnie zostały 
złamane przepisy prawa. Radny wniósł o to, by Komisja Rewizyjna Rady Powiatu 
zajęła się powyższą sprawą. 

- Radny Grzegorz Gaszta poinformował obecnych, że Powiatowe Urzędy Pracy  
w innych powiatach uzyskały wyższe dotacje na programy specjalne, niż PUP  
w Wejherowie. Zapytał wobec powyższego, czy Starosta osobiście zachęcał gminy do 
uczestnictwa w programie specjalnym GRYF. Starosta odpowiedział, że osobiście nie  
rozmawiał z gminami. Radny Grzegorz Gaszta stwierdził, że nie wszystkie działania 
może wykonać Kierownik PUP. Starosta powinien okazać pomoc w tym względzie. 
Starosta odpowiedział, że jest otwarty na propozycje Kierownika i natychmiast może 
podjąć działanie. Po czym wyjaśnił, że jego współpraca z PUP układa się dobrze. 

- Radny Tadeusz Ptach zapytał, czy prawdą jest, że w przychodni na ul.Derdowskiego 
w Rumi jeden dzierżawca posiada 80% powierzchni budynku? Poprosił o informacje 
na temat sprzedaży poszczególnych lokali. Starosta odpowiedział, że jeden dzierżawca 
NZOZ nr 1 w Rumi ma zdecydowaną większość tj. ok. 780m. Po czym zobowiązał się 
do informowania radnych o ewentualnych sprzedażach.  

- Radny Fryderyk Kaszel stwierdził, że przyjął stanowisko przewodniczącego Rady 
Społecznej d/s Osób Niepełnosprawnych w dobrej wierze, Starosta powołując Radę 
działał również w dobrej wierze. Radny Witold Reclaf wyjaśnił, że nie ma nic 
przeciwko składowi Rady, chodzi mu o procedurę prawną, która została naruszona. 
Starosta stwierdził, że skład Rady powołał z pośród zaproponowanych mu osób. 
Przewodniczący Rady zakończył dyskusję stwierdzając, iż sprawą winni się zająć 
prawnicy i Komisja Rewizyjna. 

 
Ad.27. 

Radny Grzegorz Gaszta, w związku z artykułem prasowym dotyczącym złej 
współpracy z kombatantami, zapytał Starostę jak wyobraża sobie dalszą współpracę  
z nimi. Starosta odpowiedział, że artykuł prasowy podał nie prawdę. Prawie na wszystkie 
zaproszenia Rady Kombatantów Starosta odpowiadał pozytywnie. Spotykał się  
z kombatantami. Był obecny prawie na wszystkich opłatkach i zebraniach. Jeżeli nie 
może być osobiście na spotkaniu obecna jest Wicestarosta, lub inna osoba przez niego 
delegowana. Natomiast Rada Kombatantów nie zaprosiła Starosty na niektóre ważne 
imprezy organizowane w Urzędzie Miejskim w Wejherowie m.in. takie jak wręczenie 
medalu przez Wojewodę, czy wręczenie nominacji kombatantom. Zdaniem Starosty Rada 
Kombatantów powinna być odpolityczniona. Starosta zdeklarował chęć współpracy  
i pomocy kombatantom. 

Radny Fryderyk Kaszel zapytał, czy prawdą jest, iż uległa zmniejszeniu stawka na 
pobyt pensjonariusza w prywatnych domach pomocy społecznej, (informacja pochodzi  
z Domu Pomocy Społecznej w Górze Pomorskiej – zmniejszono stawkę o 80,-zł 
miesięcznie na osobę). Jak radnemu wiadomo zmniejszono tę stawkę kosztem 
rehabilitacji osób niepełnosprawnych. Starosta odpowiedział, że odpowiedzi na to pytanie 
udzieli Dyrektor PCPR w Wejherowie pani Genowefa Małyszko. 
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Ad.28. 
 Radny Grzegorz Gaszta wyjaśnił, że jego poprzednie pytania dotyczące bezrobocia 
dotyczyły potrzeby zdobycia informacji, ponieważ jako radny musi znać dogłębnie  
tę tematykę, często bowiem musi odpowiadać na pytania wyborców w tej kwestii. 
 Radny Wiesław Sikora podziękował za sposób przyjęcia i przygotowania pobytu 
delegacji z Helmstedt. Było one profesjonalne i dużo lepsze niż przyjęcie delegaacji  
z Obwodu Święciańskiego.  
Starosta odpowiedział radnemu Grzegorzowi Gaszcie, że również jest żywo 
zainteresowany sprawą bezrobocia. Zna dogłębnie ten problem i można powiedzieć,  
że jest to najważniejszy problem powiatu. Co do przyjmowania gości – delegacji  
z zagranicy przyznał, że również nie podobało mu się przyjęcie gości z Litwy. Sam stara 
się podejmować gości na poziomie standardów europejskich.  Radny Seweryn Czoska 
stwierdził, że większość radnych za późno dowiedziała się o wizycie gości z Helmstedt  
i nie mogła uczestniczyć w ich przyjęciu. Starosta odpowiedział, że zarząd również 
dowiedział się o terminie wizyty w ostatnim momencie 
 
Ad.14. 
 Po czym Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad X Sesji Zwyczajnej.  
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na X Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na X Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Pismo radnego Grzegorza Gaszty. 
4. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami 
5. Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu za I półrocze 2003r. 
6. ocena Komisji Rewizyjnej wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2003r. 
7. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 
8. Plan remontów i modernizacji dróg powiatowych zamiejskich na lata 2003-2006. 
9. Sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli w w Zarządzie Drogowym dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego 
 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 

 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 
   
  


